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 ΣΥΝ∆ΕΣΜΟΣ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ 
ΠΡΑΚΤΙΚΟ Νο 189 

ΤΑΚΤΙΚΗ ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗ ∆ΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 
 

Στην Αθήνα, σήµερα την 9η Οκτωβρίου 2019, ηµέρα της εβδοµάδας Τετάρτη και ώρα 
16:00 συνήλθαν σε Τακτική Συνεδρίαση τα µέλη του ∆ιοικητικού Συµβουλίου, περιόδου 
2019-2021, του ΣΥΝ∆ΕΣΜΟΥ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ (ΣΕΦ), στην αίθουσα 
ATHENS, Kifissias.junction, Κηφισίας 16, Αθήνα κατόπιν της από 10 Σεπτεµβρίου 2019 
πρόσκλησης του Προέδρου του ∆ιοικητικού Συµβουλίου κ. Καπέλλου Σωτήρη, 
προκειµένου να συζητήσουν και να λάβουν αποφάσεις στα θέµατα της ηµερήσιας 
διάταξης: 
 
Θέµα 1: Έγκριση των Πρακτικών της προηγούµενης συνεδρίασης 
Θέµα 2: Ενηµέρωση επί των εξελίξεων για θέµατα της αγοράς 
Θέµα 3: Ενηµέρωση συναντήσεων – εισήγηση από όσους συµµετείχαν σε συναντήσεις από 
το προηγούµενο ∆Σ µέχρι σήµερα 
Θέµα 4: Εισερχόµενη αλληλογραφία 
Θέµα 5: Ταµειακή ενηµέρωση - εισήγηση Μ. Σούρσος 
Θέµα 6: Προσδιορισµός τόπου και χρόνου της επόµενης συνεδρίασης του ∆.Σ. 
 
ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ  
 
1.  Σωτήρης Καπέλλος, Πρόεδρος 

2.  Αθανάσιος Σακκάς, Αντιπρόεδρος (εξουσιοδότηση στον Σ. Καπέλλο) 

3.  ∆ηµήτριος Βαρβιτσιώτης, Γραµµατέας  

4.  Εµµανουήλ Σούρσος, Ταµίας 

5.  ∆ηµήτριος Βαρλάµης, µέλος (εξουσιοδότηση στον Χ. Φίλανδρο) 

6.  Χρήστος Φίλανδρος, µέλος 

7.  Σούρσου Παναγιώτα, µέλος (εξουσιοδότηση στον Μ. Σούρσο) 
 
Στο ∆Σ παρευρέθηκε ο Σύµβουλος του ΣΕΦ κ. Στέλιος Ψωµάς, τα µέλη κ. 
Γεωργιάδης/ΚΑΥΚΑΣ, κ. Βλάσσης/Copernicus, κ. Μαρκόπουλος/Deger, κ. 
Σιγάλας/Photovoltaic, κ. Λιάσκας/RES Invest και τα αρωγά µέλη κ. Ζαχαρίου, κ. 
Καρυώτης. 
 
Ο Πρόεδρος, αφού διαπίστωσε την απαρτία δεδοµένου ότι παρίστανται αυτοπροσώπως 
τα τέσσερα από τα επτά µέλη του ∆Σ και τα υπόλοιπα τρία έχουν στείλει εξουσιοδότηση, 
συνεπώς το ∆Σ βρίσκεται σε απαρτία, κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης µε κατά σειρά 
συζήτηση των θεµάτων της ηµερήσιας διάταξης. 
 
Θέµα 1: Έγκριση των Πρακτικών της προηγούµενης συνεδρίασης 
 
Ο Γραµµατέας παρέδωσε το Πρακτικό της συνεδρίασης στα µέλη, το οποίο είχε ήδη 
σταλεί µε ηλεκτρονικό ταχυδροµείο, για έλεγχο και υπογραφή τους. 
Το ∆ιοικητικό Συµβούλιο αποφασίζει οµόφωνα, και εγκρίνει το πρακτικό της 
προηγούµενης συνεδρίασης ως υποβλήθηκε. 
Όλα τα µέλη αφού ανέγνωσαν τα πρακτικά υπέγραψαν εγκρίνοντας το πρακτικό χωρίς 
παρατηρήσεις. 
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Θέµα 2: Ενηµέρωση επί των εξελίξεων για θέµατα της αγοράς. 
 
Ο σύµβουλος κ. Στέλιος Ψωµάς ενηµέρωσε τα µέλη για τα εξής θέµατα: 
 
- Επίκειται αλλαγή προς το καλύτερο του Εθνικού Σχεδίου για την Ενέργεια και το Κλίµα 
(ΕΣΕΚ). Συγκεκριµένα, ο στόχος για τις ΑΠΕ το 2030 θα αυξηθεί έως τα τέλη του 
χρόνου από 31% σε 35%. Ειδικά στην ηλεκτροπαραγωγή ο στόχος αυτός αναµένεται να 
είναι πάνω από 60% µε τη µερίδα του λέοντος να καταλαµβάνουν τα φωτοβολταϊκά και 
τα αιολικά. 
- Απλοποίηση διαδικασιών αδειοδότησης: προχωρούν οι συζητήσεις σε επίπεδο ΥΠΕΝ 
και ΡΑΕ και αναµένεται η σύσταση επιτροπής στην οποία θα συµµετέχει και ο ΣΕΦ. 
Προς το παρόν, η γραµµή είναι να κινηθούν κοντά στις προτάσεις της ΡΑΕ, τις οποίες ο 
Σύνδεσµος δεν βρίσκει ικανοποιητικές. 
- Συζητήθηκε εκτενώς το θέµα των προτεραιοτήτων πρόσβασης στα δίκτυα και το 
πρόβληµα που έχει δηµιουργηθεί µε τις Ενεργειακές Κοινότητες που καθυστερούν όλα τα 
άλλα έργα. Αποφασίστηκε οµόφωνα πως η µόνη προτεραιότητα που πρέπει να υπάρχει 
είναι για τα έργα αυτοπαραγωγής είτε αφορούν Ενεργειακές Κοινότητες είτε φυσικά ή 
νοµικά πρόσωπα. 
- Μετά από αίτηµα του κ. Φίλανδρου, ο κ. Ψωµάς παρουσίασε την εξέλιξη των µελών 
του Συνδέσµου. Στο παρακάτω διάγραµµα φαίνεται η εξέλιξη αυτή. 
 

 
 
Ακολούθησε ενηµέρωση για την ηµερίδα του ΣΕΦ από τους κ. Καπέλλο και Ψωµά. Η 
ηµερίδα µετατίθεται για τον Ιανουάριο επειδή υπάρχει κορεσµός εκδηλώσεων την 
περίοδο Οκτωβρίου-Νοεµβρίου που ήταν και ο αρχικός σχεδιασµός. Ο κ. Καπέλλος 
ενηµέρωσε για τις επαφές µε εταιρίες που θα αναλάβουν τη διοργάνωση. Το πρόγραµµα 
θα περιλαµβάνει δύο ενότητες: µία για την αυτοπαραγωγή και µία για τις τεχνολογικές 
εξελίξεις στα φωτοβολταϊκά και πώς αυτές επηρεάζουν τα επιχειρηµατικά µοντέλα. Από 
τον κ. Βαρβιτσιώτη προτάθηκε να υπάρχει εισήγηση στο συνέδριο και για τις Έξυπνες 
Πόλεις και την Ψηφιοποίηση του Ενεργειακού τοµέα. 
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Θέµα 3: Ενηµέρωση συναντήσεων – εισήγηση από όσους συµµετείχαν σε 
συναντήσεις από το προηγούµενο ∆Σ µέχρι σήµερα 
 
Πέραν των τυπικών επαφών µε παράγοντες υπουργείων και φορέων της αγοράς, δεν 
υπήρξε κάτι αξιοσηµείωτο. 
 
Θέµα 4: Εισερχόµενη αλληλογραφία  
 
Υπήρξε αίτηµα υποστήριξης του Συνεδρίου E-Hellas που θα πραγµατοποιηθεί 4-
5/2/2020. Αποφασίστηκε να παρασχεθεί υποστήριξη και να εξεταστεί η συµµετοχή του 
Συνδέσµου µε εκπρόσωπό του. 
 
Θέµα 5: Ταµειακή Ενηµέρωση –εισήγηση από κ. Μανώλη Σούρσο Ταµία ΣΕΦ 
 

(α.) Το ταµείο του ΣΕΦ είναι: 
• Καταθέσεις στην Πειραιώς 30.09.2019 ποσό 54.989,85 €.  
• Καταθέσεις στην Alpha Bank 30.09.2019 ποσό 53.367,21 €.  
• Καταθέσεις στην Εθνική 30.09.2019 ποσό 1.080 €  
• Μικρό ταµείο 849,10 €. 

Ήτοι, σύνολο ταµείου ΣΕΦ: 110.286,16 €.  
 
Θέµα 6: Προσδιορισµός τόπου και χρόνου της επόµενης συνεδρίασης του ∆.Σ. 
 
Το επόµενο ∆Σ θα πραγµατοποιηθεί την Τρίτη 5 Νοεµβρίου 2019 και ώρα 16.00, στην 
αίθουσα ATHENS – 3ος όροφος, Kifissias.junction, Κηφισίας 16 (Κηφισίας και 
Αλεξάνδρας), στον 3ο όροφο. 
 
Μη υπάρχοντος άλλου θέµατος λύεται η συνεδρίαση αφού υπογραφεί το πρόχειρο  
Πρακτικό. 
 
Ο Πρόεδρος  ΣΩΤΗΡΗΣ ΚΑΠΕΛΛΟΣ 

  
Ο Αντιπρόεδρος  ΣΑΚΚΑΣ ΘΑΝΑΣΗΣ (µε εξουσιοδότηση) 

 
Ο Γραµµατέας   ΒΑΡΒΙΤΣΙΩΤΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΗΣ  

 
Ο Ταµίας  ΣΟΥΡΣΟΣ ΜΑΝΩΛΗΣ  

 
Μέλος   ΒΑΡΛΑΜΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΗΣ (µε εξουσιοδότηση) 

 
Μέλος    ΦΙΛΑΝ∆ΡΟΣ ΧΡΗΣΤΟΣ 
 
Μέλος   ΣΟΥΡΣΟΥ ΠΑΝΑΓΙΩΤΑ (µε εξουσιοδότηση) 


